
 

 

 

Referat___________________________________________________ 

 
Emne: Skolebestyrelsesmøde, Øster Starup Skole 
 
Mødedato 

Onsdag den 14/11 2018 

Mødested/lokale 

Lærerværelset 

Mødet påbegyndt 
kl. 

19.00 

Mødet afsluttet 
kl. 

21.00 
Deltagere  

Jan Lundsgaard, Frank Holm Hansen, Lars Gliemann, Anne Krog, Christina Møller, Lars Schau, 
Casper Berg Magnussen, Karen Vinge Pedersen, Flemming Mortensen, Teddy Madsen, Jens Dall-
Hansen,   

Fraværende 

Kim Holst,Signe K. Sørensen 

 
Dato 

Mandag den 14. 
november 2018 

Referent 

Teddy Madsen 

Direkte 
telefonnr. 

76 81 40 60 

Journalnr. 

- 

 

 
1. Underskrift af det sidste referat 
 

2. Meddelelser 

Formanden: Jan fortæller at cykelstien v. Ådalsvej er nr. 28 ud af 63 på prioriteringslisten. Kunne 

vi påvirke politikerne med et argument om at det er forholdsvis nemt og billigt at lave cykelstien 

lokalt.  

 

Ledelsen: Jens fortæller omkring ansættelsesprocessen ift. Steens stilling. Laila fortsætter indtil 

sommerferien. Næste år får vi reduceret elevtal og derfor skal vi sandsynligvis have en medarbejder 

mindre. Lidt info omkring hvordan vi får ”hullerne” lukket med en mindre. Vi er i øjeblikket i 

dialog med medarbejderne omkring evt. rokader.  

Bygningen af Parkourbanen startes op indenfor 2 uger.  

     

Medarbejderrepræsentanterne: Flemming fortæller omkring PLF (professionelle 

læringsfællesskaber). Ressourcepersoner, fælleskurser m.m. Alt i alt til gavn for elevernes læring og 

trivsel.  

Der bliver undersøgt forskellige problemstillinger i de enkelte årgangsteams.  

Der debatteres omkring mange muligheder.  

   

Elevrådet: Casper fortæller omkring nye ønsker fra indskolingen. Kælkebakken må gerne plantes til 

igen.  

 

Rettighedsråd: Christina fortæller lidt omkring møderne i rettighedsrådet. Hvordan foregår det og 

hvordan bliver eleverne bragt i spil? Fede processer . Rådet ønsker at sortere affald bedre. 

 

 



 

 

 

Kommunen: Forældreundersøgelse i januar måned (hvordan får vi en høj svarprocent?);  

Jens fortæller omkring forældre tilfredshedsundersøgelsen der kommer i januar 2019. Hvordan får 

vi en høj svarprocent? Kan forældrerådet sættes i spil? Kan eleverne pace deres forældre? Casper 

tager den op i elevrådet. Lars S. og Kim kommer med et forslag eller to.  

 

Øster Starup Skoles Venner  

 

SFO: 

 

3. Høring fra Kommunen ang. røgfri skoler   Bilag 

Jens fortæller omkring reglerne i dag. Røgfri skole på matriklen elever og personale. Ingen elever 

må forlade skolen. Pt. har vi ingen elever der forsøger at ryge i skoletiden. 

 

Kommentarer; Er det ikke det samme som at sige at man ikke kan få et evt. job som ryger. 

Rygerne SKAL forlade matriklen og ikke kunne ses fra skolens område.  

Kan det blive nemmere at stoppe med at ryge, hvis der er forbud i arbejdstiden. 

Hvad skal vi gøre, hvis vi har medarbejdere, der snyder sig til at ryge? 

Hvad gør man med en ryger der er på lejrskole? 

Kan et forbud håndhæves?  

Skal der være forskel på elever og peronale? 

Vi er godt tilfredse med det regelsæt vi har nu! 

TM forfatter et høringsudkast til næstkommende SB-møde 

 

 

4. Kort drøftelse af fællestiltag i lighed med motionsdag 

Vi udsætter punktet til Kim er med igen! 

 

5. Nedsættelse af arbejdsgrupper til 

- Gennemgang og revidering af principper:  Lars G., Frank, Christina 

 

- Forældreinvolvering og –engagement. En arbejdsgruppe, der kan ”barsle” med en plan for 

aktivering af klasseforældreråd; Lars S., Kim,  

 

- Øster Starup Skoles Venner: Formål, arbejdsform, mv. + valg til bestyrelsen; Anne, Jan,  

 

 

Ovennævnte valgt ud fra grundige overvejelser omkring hvad der er vigtigere/haster mere end 

andet.  

SB nikker ok til ovennævnte punkter. Forslag om at kombinere principper og forældreinvolvering. 

Hvordan kan vi involvere mere generelt.   

 

6. Næste mødedato: Torsdag den 13/12, hvor der er juleanretning 

 

7. Evt. 
  Anne og Lars S. bedes stå for en let anretning   

 

Fra ca. kl. 20:00 

8. Besøg af skolechef Ulla Risbjerg Thomsen og Lars Jespersen 



 

 

 

 


